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1001	LJUBLJANA	
	
	
Sklic	0073-9/2015	(NURF4)	
	

Ljubljana,	8.6.2017	
	
	
Zadeva:	Mnenje	k	predlogu	Splošnega	akta	NURF-4	
	
	
Spoštovani,	
	
Vezano	na	poziv	k	predložitvi	mnenja	k	predlogu	Splošnega	akta	o	načrtu	uporabe	radijskih	
frekvenc	(NURF-4)	objavljenem	na	spletni	strani	Akos	dne,	14.3.2017,	vam	posredujemo	naše	
mnenje.	
	
Dejstvo	 je,	 da	 so	 bile	 spremembe	 frekvenčnih	 pasov	 linkovskih	 povezav,	 kljub	 takratnem	
neodobravanju	in	nasprotovanju,	nazadnje	narejene	nedavno	tega	-	leta	2009.	Že	takrat	je	bil	
glavni	argument	prizadetih	medijev,	da	se	z	uvajanjem	novih	frekvenčnih	pasov	nepotrebno	
posega	 v	 finančno	 poslovanje	 radijskih	 postaj.	 Imamo	 občutek,	 da	 ponovno	 podoživljamo	
podobno	zgodbo.	
	
Za	R	Gama	MM	predlog	nedvomno	predstavlja	veliko,	dvojno	težavo,	saj	posega	v	trenutno	
obe	linkovski	povezavi,	tako	1,3	GHz	in	1,5	GHz.		
	
Predlog	selitve	zvez	v	6GHz	pas	je	po	našem	mnenju	izjemno	nerealen.	Po	trenutno	zbranih	
informacijah,	je	strošek	opreme	za	ta	frekvenčni	pas	vsaj	4	do	8-krat	dražji,	kar	je	za	format	in	
obseg	naše	radijske	postaje	nesprejemljiv	in	hkrati	tudi	nedosegljiv	strošek.	Da	ne	omenjamo,	
da	dobavitelji	s	katerimi	sodelujemo,	te	opreme	sploh	še	ne	ponujajo.	
	
Menimo,	 da	 je,	 oziroma	bo,	 do	 enakega	 zaključka	prišla	 večina	 radijskih	 postaj,	 kar	 bo	 za	
logično	posledico	imeli	odločitev,	da	se	bodo	hoteli	vsi	preseliti	v	frekvenčni	pas	1510-1530	
MHz,	ki	pa	bo	po	predlogu	NURF4	prav	tako	omejen.	Kaj	bo	to	pomenilo	za	Ljubljano,	kjer	je	
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skoncentrirano	največje	število	izdajateljev?	Za	vse	prostora	enostavno	ne	bo	in	sprašujemo	
po	kakšnem	ključu	bo	agencija	težavo	reševala.	
	
	
Glede	na	navedeno	je	naše	mnenje,	da	je	predlog	nesprejemljiv,	preuranjen	in	nepremišljen.	
Upamo	 samo,	 da	 bo	 agencija	 tokrat	 upoštevala	 naše	 pripombe,	 ter	 našla	 rešitev,	 ki	 bo	
ohranila	današnje	stanje	oziroma	našla	rešitev,	ki	za	radijske	izdajatelje	ne	bo	predstavljala	
investicij	v	novo	tehnično	opremo.	
	
	
	
S	spoštovanjem,	
	
	
	 	 	 	 	 	 	 R	GAMA	MM	d.o.o.	
	 	 	 	 	 	 	 Andrej	Meglič,	direktor		
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